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Rådhuset
Torvet 2 
3600 Frederikssund 

Telefon 47 35 10 00 
Telefax 47 35 10 99 

epost@frederikssund.dk 
www.frederikssund.dk 

CVR-nr. 29 18 91 29 
Bank 3430 – 3430 27 0303 

Ekspeditionstid
Mandag:  9.00 – 15.00 
Tirsdag: lukket 
Onsdag:   9.00 – 15.00 
Torsdag:  10.00 – 18.00 
Fredag:  9.00 – 14.00 

Dato: 9.5.2011 Sagsbehandler: phnie J.nr.:06957-2008 
   

Referat fra møde i sommerhuskontaktudvalg 28.april 2011 

Til stede.
Fra Sommerhusgrundejerforeningerne i kreds 1 deltog:
Afbud  Iver Juhl gastronomerne@mail.dk
Stedfortræder Gerd Bøwig Hornsved gerd.eb@os.dk
Dennis Møller Andersen Hornsved dmandersen00@gmail.com
Lillan Brandt Fællesråd Nord lillanbrandt@hotmail.com
John Stuhr Madsen Fællesråd Nord stuhr-madsen@mail.dk

Fra sommerhusgrundejerforeningerne i Jægerspris Syd kreds 2 deltog
David Kjærgaard Fjordvang david@davidscoffee.com
Jørn Høyer Gl. Færgegaard/Stenhøjgård joelhoyer@gmail.com
Bjørn Jensen Gerlev Strandpark bj-rn@jensen.mail.dk
Svend Jønsson Hvilehøj svend.joensson@mail.dk

Fra sommerhusgrundejerforeningerne i Skibby  kreds 3 deltog:
Jørgen Larsen Vellerup Sommerby oliver.larsen@mail.dk
Allan Kirkestrup Vellerup Sommerby ak@akak.dk
Afbud Bjarne Hansen fjordparken  
Afbud Carsten Brøsch cb@greve-erhverv.dk
Gitte Larsen Stormgården gla@post1.tele.dk

Fra Frederikssund Kommune deltog: 

Form. for TMU Morten Skovgaard 
Fagchef for Natur,Teknik og Miljø Pia Holm Nielsen 
Vej og Park chef Karsten Sunne Haslund 
Sagsbehandler kollektiv trafik Birte Norman 

Dagsorden 
1. Velkommen v. Morten Skovgaard 
2. godkendelse af dagsorden 
3. opsamling vedr. referat fra sidste møde 
4. Vedligehold af grønne områder, vejvedligehold og vintervedligehold ( 

Karsten Sunne Haslund chef vej og Park.) 
5. vandaflæsning, mulighed for aflæsning efterår/ sommer.
6. tømning spildevand. Dæksler over 50 kg skal udskiftes.

 sommerhuskontaktudvalget 
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7. Orientering om kollektiv trafikbestilling i Hornsherred. ( Birte Normann) 
8. politisk holdning til betalingsbro 
9. orientering fra foreningerne 
10. evt.    
11. Næste møde forslag 27.okt 2011 

Referat.

Ad.1.2 og 3. Morten Skovgaard bød velkommen til mødet, Dagsordenen blev godkendt og der var 
ingen bemærkninger til referatet. 

Ad.4  Vej og parkchefen redegjorde for den Leanproces som er i gang i Vej og Park og som er et 
resultat af de sparekrav som Vej og Park skal præstere. Der er sagt farvel til 25% af 
medarbejderne gennem 2 år. Konkret betyder det at rabatgræs kun bliver slået 1 gang årligt som 
loven kræver, men de steder hvor der er forringelser af oversigtsforhold slås det 2 gange årligt. 
De grønne områder er også gennemgået og her bliver også kun slået 1 gang årligt, dvs. at vi får 
mere vild natur i stedet for klippet natur. Der er også skraldespande langs strandene som ikke 
tømmes mere, medmindre der laves aftale om betaling af det med de tilstødende 
grundejerforeninger. Fra foreningernes side blev der udtrykt bekymring over om rabatgræs nu 
bliver så højt at man ikke kan se børn, Karsten forsikrede at ved udkørsler hvor 
oversigtsforholdene er dårlige bliver der slået 2 gange årligt. 

Asfalt reparationerne er mange efter en ekstra hård vinter, og Karsten opfordrede til at ringe/ 
maile ind til Vej og Park hvis man ser et slaghul i offentlige veje, så repareres det løbende. 
Revner forsegles også løbende på komunens veje. Tlf. 47 35 14 81( Torben) eller          
etm@frederikssund.dk
I Skibby skal asfalthuller laves af Pankas jf. den funktionskontrakt som kommunen har der. 
Foreningerne spurgte til om kommunen har planer om at overtage private veje, Det har 
kommunen ikke.  
Der blev udtrykt ønske om at kunne samarbejde med kommunen om asfaltudbud. Pia fortalte at 
kommunen har en 4årig aftale om asfalt som er igangværende. Vellerup Sommerby kunne 
fortælle noget om deres igangværende proces på asfaltområdet.  
Snerydning har været et problem, kommunen har ikke ryddet sne på Skjoldagervej og 
Birkebækvej som er offentlige veje i Vellerup Sommerby. Karsten ville undersøge det, Pia 
henviste til kort og regulativ for snerydning, hvor man kan se hvilke veje der ryddes hvornår.  
Hornsved grundejerforening roste renovationsmedarbejderne som trods sne havde tømt 
skraldespande hele vinteren i Kulhuse.   

Ad.5. Vandaflæsning. Der har været ønske om at kunne indberette sin vandaflæsning i oktober i 
stedet for som nu 31.dec. Pia oplyste at området nu ligger i Frederikssund Forsyning men hvis 
man lukker sommerhuset ned kan man muligvis aflæse i oktober og gemme aflæsningen eller 
sende den på mail. Der henvises i øvrigt til Frederikssund Forsynings hjemmeside.  -
http://www.frederikssundforsyning.dk/min-forsyning/hvornaar-skal-din-vandmaaler-aflaeses

Ad.6. Dæksler over septiktanke og samletanke. Nogle medlemmer har fået henvendelse om at 
dækslerne på spildevandstankene skal udskiftes til en lettere type. Dette skyldes 
Arbejdsmiljøkrav, idet medarbejderne løfter rigtig mange dæksler hver dag.  

Ad.7. Kollektiv trafikbestilling. Birte Normann orienterede om den trafikbestilling som lige er 
afgivet til Movia. Med ikrafttræden 11.december 2011. Se referat fra Plan- og Udviklingsudvalget 
13.april. http://www.frederikssund.dk/media(12194,1030)/Referat_PLUD_11-04-13.pdf
230R kører over Jægerspris hver gang. 
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318 kører over Gerlev og til Frederikssund. 
316 uændret 6 afgange i døgnet men fordelt bedre. Dog kommer der en vinterkøreplan 
317 kører Kyndby, Dalby, Dalby Huse 
315 kører over Venslev, Svanholm Allé, Dalby, Lyngerup. 

Desuden arbejdes der på at rutebusserne erstattes af telebus i fast rute om aftenen på 318, 317 
og 315 ruterne.  
På den østlige side kommer der en hurtigrute 310R Frederikssund Farum i ½ times drift til 
erstatning for 309E/ 308.  
Desuden kører skolebus 393 på udvalgte afgange af Lystrupvej i Slangerup 

Ad.8  Betalingsbro. Morten Skovgaard fortalte at det er byrådets holdning at det er afgørende at 
få en fast forbindelse over fjorden og at byrådet mener, det skal være muligt at komme gratis over 
fjorden via en af forbindelserne.  

Ad. 9 orientering fra foreningerne 
Gitte Larsen fra Stormgården ønsker at et fremtidigt emne som Natura 2000 områder tages op på 
møderne.
Vellerup Sommerby har problemer med at komme af med regnvandet fra de mange dræn. 
Desuden ønskes en aktiv holdning fra kommunen vedr. den nye hundelov og de mange løse 
hunde i området.  
Hornsved har problemer med dræn pga. jordpåfyldning på grund. 
Fællesråd Nord er i gang med at forny drænledninger, og der er stadig problemer med lunke på 
Barakvej.  

Ad.10 evt. alle badebroerne sættes op ligesom sidste år. 
Taxabetjening. Det er næsten umuligt at få en taxa til området. Morten Skovgaard opfordrede til 
at der klages til taxanævnet.  

Ad.11. næste møde 27.okt.  Bemærk at da Pia skifter job, skal udvalget også have en anden 
sekretær fra administrationen.  Kontakt ang. dette Ejvind Mortensen emort@frederikssund.dk


